
 

 

Záznam 
 

zo zasadnutia Komisie obchodu, služieb, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja  
zo dňa 16.3.2023  

 
v Galante dňa 16.3.2023 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
  
 Predseda komisie Mgr. László Biró v úvode privítal všetkých prítomných a otvoril 
zasadnutie. Predložil návrh programu rokovania (viď nižšie) doplnený o nový bod, ktorý 
členovia komisie jednomyseľne schválili. 
 
 

16.3.2023 o 14,00 hod. 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Úlohy z Komisie OSCR a RR zo dňa 10.2.2023:  

a) Nový cintorín v Galante – spôsob pochovávania, mapa, VZN, rozšírenie cintorínu.  
b) vysvetliť situáciu s vymáhaním daňovej pohľadávky od majiteľov budovy TOS.  

3. Vyúčtovanie plateného parkovania za február 2023 – informatívna správa 

4. Investičný zámer „Krytá terasa“ – žiadosť o stanovisko 

5. Bysprav s.r.o. – žiadosť o zľavu (Orange) 
6. Návrh novely VZN č. 47/2009 o zásadách hospodárenia s majetkom mesta 
7. Návrh novely VZN č..../2023, ktorou sa mení a dopĺňa VZN č. 6/2016 o nakladaní s KO 

a DSO na území mesta Galanta v znení neskorších zmien a doplnkov   
8. Činnosť TSMG – ústna informácia  
9. Rôzne  
10. Záver 

 
K bodu č. 2 
Úlohy zo dňa 10.2.2023: 
 

a) Nový cintorín v Galante – informatívna správa: 
 

Mgr. Arnold Popluhár, poverený riaditeľ TSMG, sa vyjadril k uvedenému bodu. Informoval o 
príprave pasportizácie nového cintorína a o spôsobe pochovávania. 
Mgr. Amrichová – doplnila informácie ohľadne kolumbária a plánoch rozšírenia cintorína v 
Hodoch.  
Ing. Horváth – zaujímal sa ohľadne pripravovaného výbehu pre psov v blízkosti cintorína, na 
otázky odpovedala Mgr. Amrichová aj Mgr. Popluhár.    
Mgr. Barczi – zaujímal sa, či sa plánuje kolumbárium aj na rozšírenom cintoríne v Hodoch. 
Mgr. Popluhár – áno a veľa ľudí má zaujem aj o rozptylovú lúku, týmto spôsobom sa ušetrí 
veľa miesta. Zároveň dodal, že na novom cintoríne sa bude meniť strecha na dome smútku. 
Mgr. Amrichová – doplnila, že starý cintorím bol celý posúdený z hľadiska pasportu drevín. 
Postupne sa budú venovať drevinám na cintorínoch. 
 



 

 

Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia zobrala ústnu informatívnu správu jednomyseľne na vedomie.  
 

b) vysvetliť situáciu s vymáhaním daňovej pohľadávky od majiteľov budovy TOS 
 

Ing. Juraj Srnka, PhD., vedúci FaMO, sa vyjadril k uvedenému bodu. Na jednu zo spoločností, 
ktorá sídlila v budove TOS, bolo vydané exekučné konanie. Iné informácie sú kryté daňovým 
tajomstvom. 
Ing. Poľakovský – pohľadávka je podchytená už dlhodobo. Na nasledujúcu komisiu predloží 
genézu krokov, ktoré boli v tejto veci vykonané. Problematike vymáhania pohľadávok sa 
mesto veľmi aktívne venuje.  
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia zobrala ústnu informatívnu správu hlasovaním 3 za, 3 sa zdržali, na vedomie.  
 
K bodu č. 3 
Vyúčtovanie plateného parkovania za január 2023 – informatívna správa 

 
E. Vašáková, vedúca úseku RIAD, predložila materiál o vyúčtovaní plateného parkovania za 

február 2023. 

Ing. Horváth – zaujímal sa, prečo nie je spoplatnené parkovanie na ul. Hlavná? 

Mgr. Biró – nebolo to v minulosti schválené MsZ. Na poslednej komisii sa odporučilo 

vypracovať parkovaciu politiku mesta do septembra, následne sa dohodne na ďalšom 

postupe.  

E. Vašáková – pripravuje sa rozšírenie plateného parkovania v rámci plánu obnovy. 

 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľným hlasovaním zobrala na 
vedomie.  
 
K bodu č. 4 
Investičný zámer “Krytá terasa” – žiadosť o stanovisko 
Na komisiu bol predložený materiál o vyúčtovaní plateného parkovania za február 2023. 

 
Materiál predložila Eva Vašáková, vedúca úseku RIAD.  
Mgr. Biró – ako laikovi sa mu to páči, nechal by však vyjadrenie na odborníkov 
M. Tószegi – podnikateľom v meste by nechal priestor na podobné activity. Ak by si aj 
ostatné prevádzky chceli ďalej budovať terasy, následne by ich koordinoval, aby boli 
jednotné. Ak by sa spravila vizualizácia celej ulice s terasami, vedeli by sme si to lepšie 
predstaviť.   
Ing. Horváth – inicioval predloženie materiálu na komisii obchodu. Je to pekné riešenie, 
treba to však zosúladiť s ostatnými prevádzkami. Z pohľadu služieb a obchodu schvaľuje 
materiál, ale odborne by to mala posúdiť investičná komisia.  
Eva Vašáková – navrhla, že architekta poprosia vytvoriť štúdiu možnosti umiestnenia 
takýchto terás na Hlavnej ulici. 



 

 

Mgr. Amrichová – z vizualizácie je vidieť, že na mieste terasy stojí strom, obáva sa systému 
polievania a údržby dreviny.  Pozdĺž celej ulice sú ostrovčeky s výsadbou aj stromamy, žiada 
konzultovať všetky zámery so správcom zelene.  
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a hlasovaním 5 za a 1 sa zdržal, súhlasí so 
zámerom so zachovaním existujúcej zelene a architektonické riešenie navrhuje posúdiť 
investičnou komisiou. 
 
K bodu č. 5 
Žiadosť o zníženie nájmu v objekte v správe mesta – prevádzka Orange  
 
Materiál predložil Martin Fukas, konateľ spol. Bysprav s.r.o..  
Mgr. Amrichová – doplnila materiál o stanovisko OKS a ŽP, zľavy z nájomného schvaľuje MsZ.  
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľným hlasovaním proti ho 
neodporučila predložiť na rokovanie Mestského zastupiteľstva.  
 
K bodu č. 6 
Návrh novely VZN č. 47/2009 o zásadách hospodárenia s majetkom mesta 
 
Materiál predložila JUDr. Miriam Šablatúrová, vedúca OPaVO.   
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne ho odporučila predložiť na 
rokovanie Mestského zastupiteľstva bez pripomienok. 
 
K bodu č. 7 
Návrh novely VZN č..../2023, ktorou sa mení a dopĺňa VZN č. 6/2016 o nakladaní s KO 
a DSO na území mesta Galanta v znení neskorších zmien a doplnkov   
 
Materiál predložila Mgr. D. Amrichová, vedúca OKSaŽP a doplnila o víziu zberu odpadu.  
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne ho odporučila predložiť na 
rokovanie Mestského zastupiteľstva v Galante bez pripomienok.  
 
K bodu č. 8 
Činnosť TSMG – ústna informácia 
 
Mgr. Arnold Popluhár, poverený riaditeľ TSMG, informoval členov o aktuálnej situácii a 
činnostiach TSMG. Robia sa revízie na strojoch a zariadeniach, orezy stromov, pripravuje sa 
výsadba. Čaká sa na vozidlo na zber kuchynského odpadu a čipovanie smetných nádob sa 
opäť rozbieha.  
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia ústnu informatívnu správu zobrala jednomyseľne na vedomie.  



 

 

K bodu č. 9 
Rôzne 

 

K bodu č. 10 
Záver 
 
Úloha z 12.1.2023: 

1. Zaradiť SWOT analýzu o partnerských mestách do programu najbližšieho zasadnutia 
Komisie OSCRaRR. 

Z: Mgr. Gešková  T: po dokončení SWOT analýzy 
 

Úloha z 10.2.2023: 
2. Komisia odporúča vypracovať parkovaciu politiku na území mesta Galanta.  

Z: prednosta MsÚ  T: september 2023 
 
Úloha z 16.3.2023: 

3. Komisia žiada predložiť genézu krokov činností spojených s vymáhaním daňovej 
pohľadávky od majiteľov budovy TOS.  

Z: prednosta MsÚ  T: na najbližšiu komisiu 2023 
 
 
Po prerokovaní všetkých schválených bodov rokovania komisie pán Mgr. László Biró všetkým 
prítomným poďakoval za účasť a rokovanie ukončil.   

 
 

 
 
 
 

             Mgr. László Biró v.r. 
                                             predseda komisie 
 
 
Zapísala: Mgr. A. Sláviková v.r. 


